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 Närvarande: Frånvarande: 
 Lars Hed Maria Ohlsson
 Christer Nilsson Lars Andersson 
 Annika Cederlid Kent Nordenberg 
 Gunilla Johansson 
 Eva Lena Glimne 
 
 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Lars Hed förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Eva Lena Glimne valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Vi hade ett bra resultat under verksamhetsåret 2008/2009, varför vi valde att lägga inköp 
av 10 nya Bridgemate på föregående års resultat. Eftersom klubben har en god ekonomi 
föreslår styrelsen oförändrade avgifter för det kommande verksamhetsåret. 

6. Utbildningskommittén  

Ingen från utbildningskommittén var närvarande, varför frågan bordlades. 

7. Tävlingskommittén 

Konstaterades att det varit ett väldigt stort deltagande på våra tävlingar under sommaren. 

8. Stödkommittén 

Allt funkar bra. 

9. Verksamhetsberättelse för 2008/2009 

Lars Hed skriver och skickar ut på mail för godkännande. 

10. Verksamhet och budget för nästa verksamhetsår 
Spelprogrammet godkändes av styrelsen vid förra mötet. Budgeten för 2009/2010 
presenterades och godkändes. 

11. Besök av Möns BK 21-23 augusti 
Danskarna ställer upp med 38 personer. Till landskampen är totalt 56 par anmälda, till 
mixedtävlingen är 96 personer anmälda. 103 personer är anmälda till festen och maten är 
beställd. 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 



13. Nästa möte 

Nästa möte blir konstituerande i en kaffepaus efter årsmötet. 

14. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Eva Lena Glimne 
 
 
 
 
Ordf. Lars Hed 
 


